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Volante Jaarvergadering over 2023 
 
Datum:   9 november 2024 
Locatie:   De Hofclub, Utrecht 
Aanwezig:    17 leden aangemeld, 1 afgemeld, dus 21 personen incl. bestuur 
Aanwezige bestuursleden:  Sjoerd Kok, Evert Henk Landman, Rens van den Brand, Ton Hermus 
Afwezig met bericht:   Jelte Mollema 
 

 

1. Opening 
De voorzitter, Sjoerd Kok, heet alle leden van harte welkom. Als eerste onderwerp volgt, buiten 
de officiële ALV om, de presentatie van Ramon Drost over zijn leven als F1 Race engineer bij het 
Alpine F1 team. 
 

2. Presentatie Ramon Drost, F1 Race Engineer 
Ramon neemt ons mee in zijn carriere als race engineer bij het F1 team van Alpine. Hij is met 
het F1 circus de hele wereld over gereisd, en vertelt onder andere over de vaak lange 
werkdagen en weken, om te zorgen dat de wagens weer pico bello aan de start kunnen 
verschijnen. Soms zeer frustrerend, als er weer een crash is of een technisch mankement, soms 
euforisch als het lukt wat je voor ogen hebt. Zowel binnen het team als daarbuiten worden 
mooie vriendschappen opgebouwd, je trekt meer met je collega’s op dan met je eigen gezin of 
vrienden. Maar ook de karakters van de coureurs komen aan bod, met hun ongelofelijke focus 
naarmate de kwalificatie en race dichterbij komen. De presentatie is interactief en er komen 
heel wat vragen vanuit de zaal, die Ramon geduldig uitlegt. Al met al was het een boeiende 
presentatie, waarbij we veel informatie kregen die je normaalgesproken niet hoort. 

3. ALV  
Na deze presentatie volgt de Algemene Leden Vergadering waarin de deelnemers worden 
meegenomen in het wel en wee van de vereniging over het afgelopen jaar. 
De agenda ziet er als volgt uit: 

• Opening 

• Bestuur samenstelling 

• Terugblik activiteiten 

• PR & AC Commissie 

• Ledenbestand 

• Financiën  

• Kascontrole 

• Terugkoppeling vorige ALV 

• Rondvraag 

• Sluiting 
De vergadering gaat akkoord met deze agenda. 
Sjoerd geeft aan dat we de ALV over 2023 oorspronkelijk in dit voorjaar hadden gepland 
teneinde weer op de oorspronkelijke timing uit te komen. Door een beperkt aantal 
aanmeldingen hebben we die eerder geplande ALV moeten verplaatsen naar dit najaar.  
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4. Bestuur 
Allereerst wordt gemeld dat Rens van den Brand terugtreedt als bestuurslid en voorman van de 
activiteitencommissie. Sjoerd bedankt hem voor zijn grote inzet van de afgelopen jaren en 
wenst hem veel succes toe. 
Als algemeen bestuurslid heeft René de Vreede zich gemeld. René stelt zich voor en geeft aan 
de organisatie van activiteiten graag te willen voortzetten. Vanwege zijn pensionering heeft hij 
daarvoor wat meer tijd beschikbaar. De vergadering stemt in met zijn benoeming en wenst hem 
veel succes. 
De rol van secretaris was na het vertrek van Maurice Bennen niet ingevuld en werd 
waargenomen door andere leden van het bestuur. Omdat het statutair van belang is om deze 
rol in te vullen en er zich geen andere kandidaten hebben gemeld is Ton Hermus bereid deze 
functie in te nemen. De vergadering gaat daarmee akkoord. Daarmee is het bestuur weer op 
sterkte. 
 
 

5. Terugblik en PR& Activiteitencommissie 
De activiteiten van 2023 en die van 2024 tot nu toe worden kort toegelicht. In 2023 hebben we 
de volgende evenementen georganiseerd ging het om de volgende evenementen: 

• 2 april 2023: 12e editie van de Volante Car Challenge vanuit van Eck Trailers in Beesd 

• 13 mei: Volante motortoertocht onder begeleiding van een instructeur 

• 15 juni: Bedrijfsbezoek Politieacademie, Apeldoorn 

• 15 september: Volante Kart Cup in Eefde 

• 7 oktober: ALV over 2022 en rondleiding bij Metropole in Druten. 
 
De evenementen van 2024 zijn kort aangestipt, maar zullen in de ALV van Q1 2025 nader 
worden besproken. In de presentatie zijn ze wel weergegeven. Bij agendapunt “Terugkoppeling 
vorige ALV” zal de planning voor 2025 worden besproken 
 

6. Ledenbestand 
Op dit moment kent Volante 792 leden, 3 meer dan eind 2023 (789). Daarvan waren er 779 
betalend lid. Het ledenbestand lijkt nu te stabiliseren. Voor de introductie van Volante bij de 
laatste diploma uitreiking was door Sjoerd een korte video boodschap opgenomen om te 
worden getoond. Dit is wel gebeurd, helaas zonder geluid. Vanuit de vergadering wordt de 
vraag gesteld hoe de link met de HAN op dit moment ligt. Vanuit het bestuur wordt geantwoord 
dat er momenteel weinig animo is bij de HAN om Volante actief te promoten. De opleiding 
heeft ook een wat ander, minder dedicated Autotechniek profiel gekregen.   
 

7. Financiën  
In 2023 is de balans met ruim € 3k afgenomen tot bijna € 27k. Het netto resultaat was een klein 
verlies van ruim € 1,3k. In de presentatie zijn de exacte bedragen weergegeven. Dit was 
voorzien, het bestuur heeft besloten om de verschillende activiteiten wat meer aan te kleden 
(lees: meer voorzieningen aan te bieden) zonder hogere bedragen voor de evenementen te 
vragen. Dit was ook een suggestie vanuit de vorige ALV. Voor het komend jaar willen we dit 
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beleid voortzetten. Overigens heeft dit niet tot veel extra deelname aan evenementen geleid, 
ondanks de extra communicatie via nieuwsbrieven, mail en LinkedIn. 
 
De kascontrolecommissie, Lex Winder en Remco Ruiter (niet aanwezig), heeft haar controle 
uitgevoerd en gaat akkoord met de cijfermatige opstelling. Beide heren worden bedankt voor 
hun werk. 
 
Aan de vergadering wordt gevraagd of zij akkoord zijn met deze financiële verslaglegging en het 
bestuur decharge willen verlenen. De vergadering stemt hiermee in. 
De kascontrolecommissie voor verslagjaar 2024 bestaat uit Bertram Padmos en Remco Ruiter en 
kent een vacature voor een reservelid. Dolf Bierhuizen stelt zich hiervoor beschikbaar. De 
vergadering gaat daarmee akkoord. 
 

8. Terugkoppeling vorige ALV 
Voor het organiseren van evenementen op locaties in NL is gekeken naar de geografische 
spreiding van onze leden. Zoals te verwachten was ligt het zwaartepunt vooral in de randstad , 
het midden en zuiden van het land. Ook rondom Apeldoorn en Arnhem zien we concentraties. 
Op basis hiervan lijkt het niet logisch om evenementen in de randen van het land te 
organiseren. Voor wat betreft de ALV is de suggestie om dit in het voorjaar (maart) online te 
organiseren, hierop kwamen tijdens de pandemie zo’n 50-60 deelnemers. Het netwerken kan 
dan op de 3 standaard evenementen (Car Challenge, Motortoertocht en KartCup) en de 2 
bedrijfsbezoeken die we willen organiseren, een in het voorjaar en 1 in het najaar. Suggesties 
voor bedrijfsbezoeken zijn Ten Kate racing uit Nieuwleusen, ANWB en AutoRecycling Nederland. 
 

9. Rondvraag 
Jens vraagt naar interesse in een Autotechnische hobbyclub, waarin deelnemers met elkaar 
sleutelen en kennis uitwisselen. Het idee is sympathiek, maar gaat voorbij aan de doelstelling 
van de vereniging, ook zitten er wat haken en ogen aan zaken zoals aansprakelijkheid en 
(financiële) verplichtingen zoals de huur van een geschikte ruimte. Uiteraard staat het 
geïnteresseerden vrij om dit verder vorm te geven buiten Volante om. 
Een volgende vraag betreft het enthousiasmeren van leden om deel te nemen aan 
evenementen. Het aantal deelnemers is nu vaak wat laag. Het bestuur herkent dit en zal 
opnieuw nagaan hoe we de deelname kunnen verbeteren.   
 

10. Sluiting. 
Sjoerd dankt alle aanwezigen voor hun bijdrage en nodigt iedereen uit voor de aangeklede 
netwerkborrel. Hij sluit daarmee de vergadering. 


